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GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 3. redni seji, dne 30. 1. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 2. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 18. 12. 2018, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. 
redni seji, dne 30. 1. 2019, sprejme naslednji  

 

ZAPISNIK 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 18. 12. 2018, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, Mag. Mirko 
Žmavc, Denis Ploj, Primož Čuček. 

3. ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner, mag. jav. upr. – direktor OU, Simona 
Kramberger – OU, Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.  OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

ODSOTNI: 

/ 

 

Župan g. Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil prisotne. 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan g. Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 
članov Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani 
Občinskega sveta niso podali pripomb in ga dal na glasovanje. 

SKLEP ŠT. 6 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 



 

2. Potrditev sklepov 1. redne seje Občinskega sveta. 
3. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
4. Seznanitev s sklepom o začasnem financiranju Občine Cerkvenjak v obdobju 

januar – marec 2019. 
5. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

projekt »Modernizacija občinske ceste JP 703-541 (Cerkvenjak-Kadrenci-
Andrenci)«. 

6. Sklep o seznanitvi občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije Župana 
Občine Cerkvenjak. 

7. Informacija o imenovanju Podžupana Občine Cerkvenjak. 
8. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 1. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 1. redne seje in sprejeli 

SKLEP ŠT. 7 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 2. redni seji, dne 18. 12. 2018, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 1. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 7. 12. 2018, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  



 

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)  Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2019. 

Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 

Ga. Simona Kramberger je poudarila, da je predlog odloka o proračunu pripravljen za 
prvo obravnavo, saj se proračun sprejema v dveh obravnavah. Predstavila je sestavo 
proračuna, izhodišča za sestavo proračuna, prihodke in odhodke ter zadolževanje, 
predvidene investicije za leto 2019 in načrt razvojnih programov. 

Ob 17.27 uri se je seje udeležil Primož Čuček. 

Razprava: 

V razpravi so sodelovali in podali predloge: Irena Kozar (poda predlog, da se 
preplastitev ceste Cogetinci - Ivanjski Vrh prestavi v leto 2021, preplastitev ceste 
Cogetinci – Halec, pa v leto 2022), Simona Firbas (poda predlog za razširitev ceste pri 
Anici Lorenčič, nasproti vinograda Druzovič v Stanetincih in pozori na odsek ceste 
proti Bratkoviču v Stanetincih, ki je potreben sanacije), Denis Ploj (poda predlog za 
ureditev bankin ob občinskih cestah in predlaga, da se občinska parcela v POC 
proda), Primož Čuček (poda predlog, da se v proračunu zagotovijo sredstva za 
umirjanje prometa po naseljih in, da se zagotovijo sredstva za nakup zložljivih miz in 
klopi za uporabo pri društvenih prireditvah), Franc Zorko (predlaga, da se uredi pešpot 
do obrtne cone), mag. Mirko Žmavc (predlaga, da se v prihodnje razmišlja o realizaciji 
izvedbe energetske sanacije objekta OŠ in o izgradnji doma starostnikov v občini ter 
seznani z možnostjo pristopa OŠ Cerkvenjak k Olimpijskemu komiteju mladih ter 
posledično udeležbe mladih na Olimpijskih igrah mladih), Andrej Kocbek (moti ga visok 
strošek licenčne uporabe programa za energetsko knjigovodstvo, prispevki za 
obvezno zdravstveno zavarovanje za tuje mladoletne osebe, pogostitev ob občinskem 
prazniku bi naj bila samo za naše občane, načrtovana sredstva za delovanje Knjižnice 
Lenart (stroški dela, stroški gradiva, materialni stroški)  in predlaga, da se direktorica 
Knjižnice Lenart udeleži naslednje seje Občinskega sveta in poda obrazložitev 
predloga povišanja). 

Župan g. Marjan Žmavc je na osnovi podanih predlogov v razpravi, predlagal 
spremembo v predlaganem odloku o proračunu: 

- sredstva, ki so v proračunu namenjena za nakup stojnic, se namenijo za nakup 
zložljivih klopi in miz; 

- preplastitev ceste Cogetinci - Ivanjski Vrh prestavi v leto 2021, preplastitev ceste 
Cogetinci – Halec, pa v leto 2022; 



 

- direktorica Knjižnice Lenart se udeleži naslednje seje Občinskega sveta in poda 
obrazložitev predloga povišanja. 

 

Po razpravi, je župan g. Marjan Žmavc podal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 8 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
sprejme na svoji 2. redni seji dne 18. 12. 2018 sklep, da je Odlok o proračunu 
Občine Cerkvenjak za leto 2019, s predlaganimi spremembami, primerna 
podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4)  Seznanitev s sklepom o začasnem financiranju Občine Cerkvenjak v  
obdobju januar – marec 2019. 

 

Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da je potrebno sprejeti predlagani sklep, saj občina 
še nima sprejetega proračuna za leto 2019 in poudaril, da v prejšnjem mandatu ni 
želel pristopiti k pripravi proračuna. 

Ga. Simona Kramberger je pojasnila, da zaradi pozne izvedbe lokalnih volitev, ni bilo 
možno sprejeti proračuna do konca leta 2018. Zato se predlaga sklep o začasnem 
financiranju, katerega osnova je realizacija proračuna 2018. S sprejemom proračuna 



 

za leto 2019, pa bo prenehal veljati sklep o začasnem financiranju ter se pričel izvajati 
Odlok o proračunu. 

 

Razprava: 

/ 

 

Člani Občinskega sveta vzamejo na znanje 

SKLEP ŠT. 9 

Na podlagi 33. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 – 
popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 64. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in 83. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na 
svoji 2. redni seji dne 18. 12. 2018, seznani s Sklepom o začasnem financiranju 
Občine Cerkvenjak v obdobju januar – marec 2019, v vsebini kot je predložen. 

 

Ad 5)  Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
za projekt »Modernizacija občinske ceste JP 703-541 (Cerkvenjak-
Kadrenci-Andrenci)«. 

 

Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 

Mag. Vito Kraner je pojasnil, da bo občina projekt »Modernizacija občinske ceste JP 
703-541 (Cerkvenjak-Kadrenci-Andrenci)«, prijavila na razpis za sofinanciranje iz 23. 
ZFO-1 člena MGRT. Kot obvezna priloga pri prijavi, je potrjeni DIIP s strani 
Občinskega sveta.  

Razprava: 

V razpravi sta sodelovala g. Andrej Kocbek in mag. Mirko Žmavc.  

 

Po razpravi, je župan g. Marjan Žmavc podal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 10 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18 in 30/18)  
in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 



 

46/16) ter v skladu z 18. členom Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in 
obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 
60/06, 54/10 in 27/16),  Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 2. redni seji, 
dne 18. 12. 2018, sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za projekt Modernizacija občinske ceste JP 703-
541 (Cerkvenjak-Kadrenci-Andrenci)«, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6)  Sklep o seznanitvi občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije 
Župana Občine Cerkvenjak. 

Župan g. Marjan Žmavc je člane Občinskega sveta seznanil, da bo tudi ta mandat 
županovanja, funkcijo opravljal poklicno. 

 

Po razpravi člani Občinskega sveta vzamejo na znanje 

SKLEP ŠT. 11 

Na podlagi 34 a. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS., št. 94/07-UPB2, 
27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18 in 30/18) in 24. 
člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/18) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 2. redni seji, dne 18. 12. 2018, sprejel Sklep o seznanitvi 
Občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije župana občine Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

 

 

Ad 7) Informacija o imenovanju Podžupana Občine Cerkvenjak. 



 

Župan g. Marjan Žmavc je člane Občinskega sveta seznanil z imenovanjem 
podžupana. Za podžupana je tudi v tem mandatu imenoval Andreja Kocbeka, saj je 
nalogo podžupana v preteklem mandatu opravljal dobro. Naloge podžupana bodo 
naknadno določeno s sklepom. 

G. Andrej Kocbek se je zahvalil za zaupanje podžupanske funkcije, kot tudi občinski 
upravi ter občinskemu svetu za korekten odnos in sodelovanje. Tudi v prihodnje si bo 
prizadeval za kvalitetno opravljanje nalog in še naprej bo povezovalno deloval v 
občinskem svetu in širše. 

 

Člani Občinskega sveta vzamejo na znanje 

SKLEP ŠT. 12 

Na podlagi 33 a. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS., št. 94/07-UPB2, 
27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18 in 30/18) in 24. 
člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/18) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 2. redni seji, dne 18. 12. 2018, sprejel Sklep o seznanitvi 
Občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije župana občine Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

 

Ad 8) Pobude in vprašanja svetnikov. 

Ga. Irena Kozar je opozorila na drevesa v »Osojnici«, ki ogrožajo cestišče, zato bo 
potrebno obvestiti lastnike, da drevesa posekajo. 

Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da so za drevesa odgovorni lastniki in, da je 
zadeva bila predana v reševanje inšpektoratu, ki je zadevo predal gozdnemu 
gospodarstvu. Z gozdarjem je že bil opravljen ogled in zagotovljeno, da bo Kmetijsko 
gozdarski zavod obvestil lastnike. 

G. Franc Fekonja je opozoril, da je cesta proti Nedeljku Dragu v Čagoni, v zelo slabem 
stanju. Opozoril je tudi, da so v Čagoni odstranili prometne znake - omejitev dovoljene 
osne obremenitve 7,5 ton. 

G. Franc Zorko je opozoril, da je vodovodni jašek pod gostiščem - pri župnišču, 
odstranjen.  

Ga. Simona Firbas je zastavila vprašanje glede uporabe ceste (klanca) za tovornjake 
Gradbeništva Rokavec. 

Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je na Radiu Slovenske gorice bilo zastavljeno 
vprašanje oz. prijava, da se tovornjaki vozijo čez naselje Andrenci in ne po klancu, kot 
je bilo dogovorjeno. Z g. Rokavcem je bilo kasneje na sestanku dogovorjeno in z 
njegove strani zagotovljeno, da bodo tovornjaki vozili samo po klancu in ne skozi 
naselje Andrenci. 



 

G. Denis Ploj je prosil za mnenje glede ustanovitve vaških odborov. Sam bi kot 
svetnik, na svojem območju sklical krajane in na sestanek povabil tudi svetnike in 
župana, da bi skupaj reševali določene zadeve. 

G. Denis Ploj je zastavil vprašanje glede vgradnje kanalov pri hrastu v Župetincih in 
glede ureditve odvodnjavanja pri Divjak Francu. 

 
G. Marko Kocbek je pojasnil situacijo glede težavnosti izvedbe iztoka na zemljišču 
Divjak Franca. 

Mag. Mirko Žmavc je podal predlog, da bi pri vežici kontejnerja za odpadke prestavili in 
s tem zagotovili še dva parkirna mesta.  Predlaga, da se luknja v živi meji zapolni in se 
prepreči prehod. 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da kontejnerjev za odpadke ni mogoče prestaviti zaradi 
odvoza in, da bomo posadili ciprese v živi meji. 

G. Andrej Kocbek je povedal, da je dobil pripombe glede lokacije postavitve tabel v 
Grabonoškem Vrhu (Grabonoš – Grabonoški Vrh). 

G. Andrej Kocbek je prenesel pripombo g. Markovič Franca glede dovoza iz regionalne 
ceste. Predlaga, da se najde ustrezna rešitev pri rekonstrukciji ceste. 

 

 Zaključena ob 19. 45 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                        Marjan ŽMAVC 

 

 

 

 

 

 


